
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 29. marts 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål DP
Ministeren bedes redegøre for, hvordan regeringen vil sikre, at de 425 mio.
kr., der blev afsat på finansloven for 2017 til at etablere eller genetablere køk-
kener på kommunale plejehjem, reelt vil få en effekt, således at plejehjemsbe-
boere kan få frisklavet og velduftende mad. Dette skal ses i lyset af, at en
række kommuner ikke søger puljen pga. alt for korte tidsfrister eller krav om
25 pct. medfinansiering, ligesom flere kommuner kun vil søge om midler til an-
retterkøkkener?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S) og Karin Gaardsted (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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